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Athene Mok
Soprano. She has performed in different opera productions and appeared as a concert soloist in
Taipei, Shanghai, Rochester (United States), Toronto, Tel Aviv and Hong Kong. As a freelance
teacher, Athene encounters students of different age groups, from primary school kids to the
elderly. She also serves as a vocal coach and conductor in local school choirs and children’s
choirs. Athene received her DMA and MM in Vocal Performance and Literature from the
Eastman School of Music. She obtained her BM from the Hong Kong Academy for Performing
Arts. Athene is happy to serve at the Hong Kong Chapter of NATS and she looks forward to
serving the vocal community in Hong Kong.

莫子慧

女高音。她曾在台北、上海、美國羅徹斯特、多倫多、特拉維夫和香港演出。她參演了多部歌劇和

在不同音樂會中擔任獨唱。在教學上，她接觸的年齡層廣泛，當中包括中小學生和長者。她亦在

多間中學和兒童合唱團中擔任歌唱指導和指揮。莫子慧畢業於美國伊斯曼音樂學院，獲頒音樂藝

術博士和音樂碩士銜。她亦從香港演藝學院獲取音樂學士(榮譽)學位。她很高興能夠成為美國聲
樂教師協會香港分會的其中一員，希望能為香港聲樂界出一分力。


